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Yellow Buses Must Go Green!

Imagine if there was a way that we could simultaneously help to meet our climate
targets, and reduce the burden on our health care system. 

We know that we need to transition away from fossil fuels to meet the challenge of
our generation, and we know that transportation is a major source of emissions across
Canada. 

So what does reducing our reliance on fossil fuel look like? In some cases, it looks like
making smart land use planning decisions, so that we minimize urban sprawl. It can
also look like a 15 minute neighbourhood, where we can walk, bike, roll or take transit
for our everyday needs. In the case of getting kids to school, it looks like enabling kids
to walk, roll or bike to school. And where we need to take buses to get to school, it
looks like a yellow bus, turning green.

Ontario’s school children travel every day in a fleet of over 20,000 school buses,
breathing in the noxious soup of diesel exhaust which is a known carcinogen. Children
are particularly vulnerable, with kids in low-income neighbourhoods facing
disproportionate levels of air pollution. 

Choosing electric school buses can work to solve multiple crises at once. It is time for
Ottawa’s school buses to transition fully to an electric fleet: for the sake of children
traveling to and from school every day, and for all of us breathing the city’s air.

This week we released a report into the many benefits of transitioning our school bus
fleet away from diesel to electric. We are so excited to share this with you - read our
electric school bus report here.

Later this month, we are excited to be hosting a webinar on the co-benefits of electric
school buses. There will be presentations by Dr Laura Minet of the Clean Air (CLAIR)
lab at the University of Victoria, discussing the air pollution impacts of diesel
emissions, as well as Dr Eugenie Waters, family physician with CAPE Ontario (the
Canadian Association of Physicians for the Environment, Ontario Committee),
discussing the health impacts of diesel exhaust.

Join us to learn what you can do to help make a fully electric school bus fleet a reality.
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When: Wednesday 22nd of February 1-2pm EST

Where: Zoom 

We can work together to urge Ottawa and Ontario's provincial government to work
together to go electric on all school buses, for the sake of the climate and our kids’
health.

Sincerely, 

Cheryl and the Ecology Ottawa team

http://www.ecologyottawa.ca/

Les autobus jaunes passent au vert

Imaginez qu'il existe un moyen de contribuer simultanément à la réalisation de nos
objectifs climatiques et à la réduction de la charge pesant sur notre système de soins
de santé.

Nous savons que nous devons nous éloigner des combustibles fossiles pour relever le
défi de notre génération, et nous savons que le transport est une source importante
d'émissions au Canada.

Alors, à quoi ressemble la réduction de notre dépendance aux combustibles fossiles ?
Dans certains cas, il s'agit de prendre des décisions intelligentes en matière
d'aménagement du territoire, afin de minimiser l'étalement urbain. Cela peut aussi
ressembler à un quartier de 15 minutes, où nous pouvons marcher, faire du vélo,
rouler ou prendre le transport en commun pour nos besoins quotidiens. Dans le cas
du transport des enfants à l'école, il s'agit de permettre aux enfants de s'y rendre à
pied, à vélo ou en fauteuil roulant. Et lorsque nous devons prendre l'autobus pour
nous rendre à l'école, cela ressemble à un autobus jaune qui devient vert.

Les écoliers de l'Ontario voyagent chaque jour dans une flotte de plus de 20 000

Report Download

Webinar Registration

Sign the Petition
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autobus scolaires, respirant la boilie nocive des gaz d'échappement des moteurs
diesel, qui sont des agents cancérogènes connus. Les enfants sont particulièrement
vulnérables, les enfants des quartiers à faible revenu étant confrontés à des niveaux
disproportionnés de pollution atmosphérique.

Le choix d'autobus scolaires électriques peut contribuer à résoudre plusieurs crises à la
fois. Il est temps que les autobus scolaires d'Ottawa passent entièrement à l'électricité :
pour le bien des enfants qui se rendent à l'école et en reviennent chaque jour, et pour
tous ceux qui respirent l'air de la ville.

Cette semaine, nous avons publié un rapport sur les nombreux avantages de la
transition de notre flotte d'autobus scolaires du diesel à l'électricité. Nous sommes
ravis de le partager avec vous - lisez notre rapport sur les bus scolaires électriques ici.

Plus tard dans le mois, nous sommes ravis d'organiser un webinaire sur les avantages
connexes des autobus scolaires électriques.

Il y aura des présentations par le Dr Laura Minet du laboratoire Clean Air (CLAIR) de
l'Université de Victoria, qui discutera des impacts des émissions diesel sur la pollution
atmosphérique, ainsi que par le Dr Eugenie Waters, médecin de famille de ACME
Ontario (Association canadienne des médecins pour l'environnement, comité de
l'Ontario), qui discutera des impacts des gaz d'échappement diesel sur la santé.

Joignez-vous à nous pour apprendre ce que vous pouvez faire pour aider à faire d'un
parc d'autobus scolaires entièrement électriques une réalité.

Quand : le mercredi 22 février, de 13 à 14 h (HNE)

Où : Zoom

Nous pouvons travailler ensemble pour inciter Ottawa et l'Ontario à travailler
ensemble pour que tous les autobus scolaires soient électriques, pour le bien du
climat et de la santé de nos enfants.

télécharger le rapport

inscrivez-vous dès
aujourd'hui

signer la pétition
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Sincèrement,

Cheryl et l'équipe d'Écologie Ottawa

http://www.ecologyottawa.ca/

Ecology Ottawa acknowledges that our efforts to protect the environment take place on the traditional unceded,
unsurrendered territory of the Algonquin Anishinaabe people. As an organization and as individuals dedicated to

environment and justice, we are deeply grateful to Indigenous peoples for their ongoing stewardship of these lands
since time immemorial. We recognize that we are on a journey of Truth and Reconciliation. We are committed to

listening, learning and working to decolonize our efforts towards healthy and sustainable environments for all people.
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